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we poparcie 
Darłowski Zarząd 

Miasta chciał wy- 
s! budować w mie- 
1 ście schronisko 

dla psów. Projekt 
wszyscy poparli, 

ale nikt nie zgo- 
dził się na finan- 
soWe wsparcie 

propozycji. 
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   k wandali     Wśród rozocho- 
| conych szampa- 

nem grup powra- 
cających z sylwe- 

| strowej zabawy 
na placu Kardy- 
nała Wyszyńskie- 

| | go znaleźli się 
i.) wandale, którzy 

w mieście narobi- 
li sporo szkód. 
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   Koniec starego 
i początek nowe- 

go roku to dla lo- 
kalnych samo- 
rządów okres go- 
rączkowego przy- 
gotowywania 
i zatwierdzania 
budżetów. Nie 
inaczej było 
w gminach po- 
wiatu sławień- 
skiego. 
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„| Rozegrano ostat- 
nie spotkania 
pierwszej rundy 
w sławieńskiej 
amatorskiej lidze 
piłki nożnej. 
W grupie A nie- 
kwestionowanym 
liderem jest dru- 
żyna Rzeźników, 
na czele grupy B 
stoi niezagrożony 
Aral Gool. 

  

str. 8 

TWENTE TRE AE AE ATR URE 

ZES: : Ś 

  

Darłowo 
piątek 

5 stycznia 2001 r. 

nr 1(62) 

  

Wędkarze chcą skrócenia okresu ochronnego 
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- W rzece nie ma wcale troci - z niepokojem mówi Roman 
Meisner, wędkarz ze Sławna, którego spotkaliśmy nad rze- 
ką. Podobnego zdania są także inni wędkarze. Jednak pre- 
zes sławieńskiego Koła Miłośników Rzeki Wieprzy, Wie- 
sław Halbina uspokaja. Twierdzi, że w najbliższym czasie 
ryba przyjdzie. 
  

W rzekach środkowego Po- 
morza: Słupi, Wieprzy i Parsęcie, 
będących mekką wędkarzy z ca- 
łej Polski, nie ma tego, po co 

przyjechali. Sezon ochronny na 
troć skończył się dokładnie 31 
grudnia. Od tego momentu węd- 

karze legalnie mogą poławiać 
ryby. Okazuje się, że tylko teore- 
tycznie... 

- Termin ten jest trochę nie- 

dopasowany, gdyż rybacy morscy 
mogą łowić troć już od 15 grud- 
nia, a wędkarze dopiero od 1 
stycznia - informuje Wiesław 
Halbina. - Najbardziej na takim 
układzie korzystają kłusownicy, 
którzy przez prawie dwa tygo- 
dnie bezkarnie odławiają troć. 
Razem z kolegami cały czas po- 

stulujemy za tym, aby dla węd- 

karzy okres ochronny dla troci 
także kończył się 15 grudnia. 

Powód, dla którego ryba nie 
pokazuje się jeszcze w rzece, jest 
dla fachowców oczywisty. Tego- 
roczna zima nie należała do naj- 
sroższych i ryba w większości tar- 
ła, się bardzo późno. Prawdopo- 
dobnie nawet teraz duży odsetek 
troci wędruje na tarło lub składa 
ikrę. Ponadto troć hodowana 
sztucznie ma inne nawyki niż na- 
turalna troć. Powstał podział, któ- 
ry widoczny jest podczas składa- 
nia jaj. Troć hodowlana składa ja- 
ja o wiele wcześniej niż troć natu- 
ralna. W tym roku doszło jeszcze 
jedno zjawisko. W rzece jest bar- 
dzo niski stan wody i polepszyła 
się jej przejrzystość. 
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Nad Wieprzą wędkarze spędzają czas bezowocnie. Troci jeszcze nie ma. 
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Fot. Dorota Zuszczyk 

- Odnotowaliśmy w tym roku 
ciekawe zjawisko. Bardzo dużo 
ryby nie płynęło w górę rzeki, 
a odbywało swoje tarło nawet 
w Sławnie. Jest to bardzo wido- 
wiskowe i wielu ludzi chodziło 
nad rzekę, aby to obejrzeć. Ryba 
ma świadomość, że może być wi- 
doczna i W takich przypadkach 
chowa się we wszelkie zagłębie- 
nia i dziury. Dlatego wędkarze 
twierdzą, że w rzece nie ma ryby. 
Wystarczy tylko poczekać, aż 
w rzece podniesie się poziom 
wody i zacznie z wyższych partii 
rzeki spływać brudna woda po 
topnieniu śniegu - tłumaczy 
Wiesław Halbina. 

Dlatego nie ma co się oba- 
wiać, że ryby w rzece nie bę- 
dzie. Tegoroczna zima zasko- 
czyła nas wszystkich, także i ry- 
by oraz wędkarzy. Wystarczy 
jednak tylko poczekać, a ryba 
na pewno się pojawi. W Słupi 
już się pokazała. 

(BIR) 
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Błysk 
w dłoniach 

  

   
omimo licznych apeli 

i ostrzeżeń, również 
w powiecie sławieńskim nie 
obeszło się bez wypadku 
spowodowanego bezmyśl- 

nością przy odpalaniu syl- 
westrowych fajerwerków. 
Zabawa z petardami skoń- 
czyła się nieszczęśliwie dla 
młodego mieszkańca Rysz- 
czewa. W pierwszych minu- 
tach nowego roku 24-letnie- 
mu mieszkańcowi wsi pe- 
tarda wybuchła w dłoniach. 
Ładunek nie był duży 

i skończyło się na ranie 
szarpanej dłoni. Pogotowie 
udzieliło mu pomocy na 
miejscu, zbędne było przy- 

wożenie rannego do szpita- 

la. 24-latek był pod wpły- 

wem alkoholu. 
W Darłowie pogotowie pra- 
cowało całą noc. Wyjazdów 
związanych z zabawą nowo- 
roczną jednak nie było. Po- 
licja i straż pożarna ocenia 
noc sylwestrową jako spo- 

kojną. 

(MM) 

  

Nikłe | 
nadzieje 
: a ostatniej sesji Rady 

  

U Powiatu radni wy- 

egzekwowali z budżetu 150 
tys. złotych na dofinansowa- 

nie szpitala przy Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Darło- 

„Wie. Jednak podstawowym 
warunkiem istnienia tej 

placówki jest kontrakt z Za- 
chodniopomorską Kasą 
Chorych. Jeszcze w ubie- — 
głym roku do Szczecina po- 
jechała delegacja ze starostą 
sławieńskim i dyrektorem 
darłowskiego ZOZ, by wy- 
negocjować z kasą podpisa- 
nie kontraktu. 
- Niestety, rozmowy z wła- 
dzami Zachodniopomorskiej 
Kasy Chorych nie przynio- 
sły żadnych rezultatów - 
mówi Andrzej Dąbrowski, 
dyrektor Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Darłowie. - 

Dostaliśmy tylko pozwole- 
nie na 3-miesięczną działal- 
ność naszej jednostki. Nie 
wiem, co będzie dalej. Kasa 
nie daje nam zbytnich na- 
dziei. 

(BIR) 

       



    

Co słychać 
8 Brudny plac 

Dlaczego nikt nie posprzątał 
placu Kardynała Wyszyń- 
skiego po zabawie sylwe- 

 strowej - zastanawia się 
mieszkaniec Sławna. - 
W tym roku dużo sławnian 
przywitało Nowy Rok na 
głównym placu miasta. Wia- 
domo, że przy takich zaba- 
wach wypijane są duże ilo- 
ści alkoholu. Butelki po 
szampanach lądowały pod 
nogami. Szkło znajdowało 
się również na ulicach. 
Strach było jeździć tam sa- 
mochodem, a żadna ze 
służb nie posprzątała n mia- 
sta. 

m Zapomoga 

na alkohol 

O biedzie mieszkańców na- 
szego miasta mówi się bar- 
dzo dużo - stwierdza stała 
Czytelniczka. - Jest wielu 
biednych ludzi, co bardzo 
dobrze widać na ulicach 
Sławna. Zastanawiam się 
tylko, skąd biedni i bezro- 
botni biorą aż tyle pieniędzy 
na alkohol. Niektórych „me- 
neli” codziennie widzę z bu- 
telką wina w rękach. Wiem, 
że dostają zasiłki z opieki. 
Dlaczego urzędnicy nie 
sprawdzają, co dzieje się 
z zapomogami. Moim zda- 
niem, źle się dzieje, że pań- 
stwowe pieniądze przezna- 

czane są na alkohol, a nie- 
którzy nie mają co jeść. 

m Głośna pasterka 

Jestem zbulwersowana za- 
chowaniem młodych miesz- 
kańców Sławna - mówi 
emerytowana mieszkanka 
Sławna. - W Wigilię, trady- 
cyjnie poszłam na pasterkę. 
W kościele nie było jednak 
miejsca i całą mszę stałam 
na dworze. Niestety, obok 
mnie stali młodzi sławnia- 
nie. Prawdopodobnie rów- 
nież przyszli na mszę. Nie- 
stety, przez ponad godzinę 
ciągle gadali i przeszkadzali 
innym. Zastanawiam się tyl- 
ko, po co przyszli pod ko- 
ściół, rozmawiać przecież 
można gdzie indziej, niko- 
mu nie przeszkadzając. 

m Poczta i święta 

Znaczki pocztowe ciągle 
- drożeją - stwierdza Jan B. 
z Darłowa. - Niestety, mam 
wrażenie, że jakość usług 
pocztowych stale się pogar- 
sza. Na list ciągle trzeba 
czekać bardzo długo. Skan- 

daliczna jest długość czasu, 
z jakim do adresata trafiają 
listy z zagranicy. 

oprac. (MM) 

Na sygnały i opinie od na- 

czekaj 
810 24 96, (0 59) 810 51 34, 
albo w siedzibie redakcji 
w Sławnie przy ulicy Basz- 
towej 3. 

  

  

  

Wszyscy popierają, ale pieniędzy dać nie chcą 

fatamorgana 

  
  

Darłowski Zarząd Miasta chciał wybudować 
w mieście schronisko dla psów. Skończyło się na 
dobrych intencjach. 
  

- Z propozycją współfi- 
nansowania budowy 
i utrzymania schroniska 
w Darłowie wystąpiliśmy 
do wszystkich samorządów 
powiatu sławieńskiego - 
mówi Ewa Bojke, zastępca 
burmistrza Darłowa. - Nikt 
nie zgodził się na finanso- 
wł poparcie naszej propo- 
zycji. Odpowiedzi albo nie 
było, albo była negatywna. 
Jak się dowiedzieliśmy, 

na wniosek Zarządu Darło- 

wa odpowiedziało Staro- 
stwo Powiatowe, gmina 
Malechowo i gmina Sław- 
no. Wszystkie pisma były 
podobne, wszyscy popiera- 

ją budowę schroniska, jed- 
nak nie widzą możliwości 
współfinansowania jego 
budowy. 

- W dalszym ciągu pra- 
gniemy, żeby w Darłowie 
powstało schronisko - tłu- 
maczy Leszek Walkiewicz, 

Rozmowa tygodnia 

Groźne usypiamy 

  

Fot. M. Majewska 

Rozmowa z Henrykiem 
Siewierskim, komen- 
dantem Straży Miej- 
skiej w Darłowie 

  

- Co robicie z bezpański- 
mi psami? 

- Psy są regularnie wy- 
łapywane. Jeżeli zauważy- 
my bezpańskiego czworo- 
noga, wspólnie z lekarzem 
weterynarii łapiemy go. 
Często o wałęsających się 
psach powiadamiają nas 
mieszkańcy miasta. 

- Gdzie trafiają takie 

- Na początku przetrzy- 
mywane są u weterynarza. 

Są tam karmione i kiedy 
jest to konieczne - leczone. 
Weterynarz może pomie- 
ścić u siebie maksymalnie 
cztery psy. Później, jeżeli 

Rys. Marek Wdziękoński 

rzecznik prasowy UM 
w Darłowie. 

Sławno tymczasem ma 
podpisaną umowę ze 
schroniskiem w Słupsku. 

- W mieście zdarzają się 
interwencje związane 
z bezpańskimi psami - wy- 

jaśnia Wojciech Ludwi-_| _ 
kowski, burmistrz Sławna. 
- Nie docierają do mnie sy- 
gnały, żeby konieczna była 
akcja wyłapywania. Jeżeli 
nie ma bezpośredniego za- 
grożenia, toleruję pojedyń- 
cze przypadki wałęsają- 
cych się psów. 

(MM) 

po psa nie zgłosi się jego 
właściciel, zwierzę trafia do 
schroniska w Koszalinie 
lub Słupsku. 

- Co się dzieje z psami 
zagrażającymi ludziom? 

- Psy takie były usypiane 
w ubiegłym roku. Akcja usy- 
piania kosztowała nas 
w ubiegłym roku około 800 
zł. Nie wspomnę o kosztach, 
jakie powodują groźne psy 
w przypadku, kiedy kogoś 
pogryzą. Nie wiadomo wte- 

dy, czy pies taki był szcze- 
piony czy nie. Pies zaszcze-   
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Minął Tydzień 

m Ziemia słupska 
NOWE TYSIĄCLECIE. Na placu Zwycięstwa w Słup- 
sku Nowy Rok witało kilkanaście tysięcy mieszkańców. 
Zyczenia noworoczne w imieniu prezydenta miasta 
Słupska przekazał wiceprezydent Zbigniew Rychły. Ży- 
czył wszystkim słupszczanom radosnych dni u progu 
nowego tysiąclecia. Zabawa na placu trwała do późnych 
godzin nocnych. Nie odbyło się jednak bez wypadków. 
Do szpitala trafiła dziesięcioletnia dziewczynka, której 
petarda poparzyła ucho i część twarzy, kilkunastu in- 
nym mieszkańcom Słupska, którzy bawili się na placu 
Zwycięstwa, lekarze zszywali głowy. Policjanci twierdzą, 
że tegoroczny sylwester należał do spokojniejszych. Nie 
było większych wypadków. Strażacy nie odnotowali tej 
nocy żadnego pożaru. Jednym tłocznym miejscem tego 
wieczoru okazała się Izba Wytrzeźwień. Przywieziono 
do niej 10 nietrzeźwych. 

GMINY SPONSORAMI SERCA. Trzy gminy: Ustka, 
Głogów i Dębica będą gminami, które zorganizują 
wśród samorządów całej Polski zbiórkę pieniędzy na 
pracę nad konstrukcją sztucznego serca. Pomysłodawcą 
całej akcji jest ustecka Fundacja Rozwoju Kardiochi- 
rurgii. Gminy z terenu całej Polski będą na specjalne 
konto wpłacały miesięcznie po 100 złotych. Przypo- 
mnijmy, że w Polsce jest 2300 gmin. Prezes fundacji 
chce, aby burmistrz Ustki został koordynatorem całej 
akcji. Zadaniem gminy usteckiej byłoby nakłaniani 
pozostałych gmin w kraju do uczestnictwa w tej ak 

OSKARŻENI POLICJANCI. Koszalińska Prokuratura 
Rejonowa wysłała do Słupskiego Sądu Rejonowego akt 
oskarżenia przeciwko 4 policjantom, którzy 31 maja 
ubiegłego roku, podczas kontroli u policyjnych związ- 
kowców, bezprawnie zatrzymali urzędniczkę Urzędu 
Kontroli Skarbowej i przekroczyli swoje uprawnienia. 
Funkcjonariusze twierdzili, że kobieta posiadała doku- 
menty, które prawdopodobnie zdobyła bezprawnie. Po- 
licjantom grozi kara do 5 lat pozbawienia wolności. 
Związkowcy bronią się twierdząc, że akt oskarżenia 
wystawiony przez prokuraturę jest nieprawomocny, po- 

nieważ nie zapoznano oskarżonych z wszystkimi akta- 
mi sprawy. Zapowiadają złożenie wniosku o zwrot spra- 
wy do prokuratury. 

M Ziemia koszalińska | 
NAPADLI NA SZPITAL. Czterech nieznanych męż- 
czyzn napadło w czwartek na portiernię szpitala w 
łobrzegu. Wszyscy byli nietrzeźwi. Kiedy ochroniarz 
chciał wpuścić ich do środka, wszczęli bójkę. Wyłamali 
drzwi na portierni, zniszczyli telefon i radiostację oraz 
wiele innych drobnych sprzętów. Obecnie wszyscy za- 
trzymani przebywają w kołobrzeskim areszcie. 

PLASTIKOWY DOWÓD. Od nowego roku w koszaliń- 
skim Urzędzie Miejskim wydawane będą nowe plasti- 
kowe dowody osobiste. Pracownicy urzędu czekają już 
na zwiększoną liczbę zamówień. Jak na razie nowe do- 
wody będą wydawana tylko osobom, które ubiegają się 
o nie po raz pierwszy. Niestety, z powodu wprowadzenia 
nowego systemu oznakowań dowodów, czas oczekiwa- 
nia na plastikowy dokument może przedłużyć się nawet 
do 30 dni. Nowy dokument będzie ważny przez 10 lat. 
Zawierać będzie informacje podobne do tych, jakie 
umieszczone były w starych dowodach osobistych. Nie 
będzie jedynie informacji o posiadanych dzieciach oraz 
tymczasowym miejscu zamieszkania. 

ZWOLNIONY CHIRURG. Dyrektor koszalińskiego 
szpitala zwolnił jednego z najlepszych swoich chirur- 

gów - Marka Janusa. Dyrektor twierdził, że współpraca 
z zastępcą ordynatora oddziału chirurgii ogólnej ukła- ś 
dała się źle. Zwolniony chirurg twierdzi natomiast, że 
nie „biegał z laurkami” do dyrektora. Marek Janus prze- 
pracował w koszalińskim szpitalu 22 lata, z czego 8 lat 

na stanowisku zastępcy dyrektora. Zwolniony lekarz 
jest także dyrektorem prywatnej kliniki chirurgicznej 

  
  

m 3 

Dziennik 
Sławieński 
Stały dodatek do „Dziennika Bałtyckiego” 

Fadkawikaciiói: Adam Skorupiński 

REDAKCJA SŁAWNO 
5 Pad ep oddał Drei Baycego 

Sławno, ul. Basztowa 3, 
tel/fax (059) 810-51-34 

ISSN 0137/9062 

  

asp ADA GDAŃSK 

  

Pl. Kardynała Wyszyńskiego 1, 

wście 
piony też może pia w Koszalinie. To był właśnie jeden z powodów, dla któ- : 

Magdalena Majewska rych dyrektor szpitala go zwolnił. 

(BI) | 
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Sławno. Niezadowolenie wyrażone uchwałą 

Nowy kierownik 
stare wyzwania 
Sławoj Zawada odszedł 
ze stanowiska kierow- 

nika Powiatowego 
Urzędu Pracy, ponie- 

waż nie radził sobie już 
z problemami, jakie 

stawiała przed nim nie- 

właściwie skonstruowa- 

na ustawa dotycząca 
zatrudnienia i przeciw- 

działania bezrobociu. 

Teraz walkę z tym pro- 
*lemem chce podjąć 
także Starostwo Powia- 
towe w Sławnie. 

- Rada Powiatu Sławień- 
skiego wyraża głębokie za- 

niepokojenie niezapewnie- 
niem przez Krajowy Urząd 

Pracy i wojewodę zachod- 
niopomorskiego odpowied- 
niej ilości środków finanso- 
wych na realizację zadań 
ustawowych, tj. wypłatę 
świadczeń obligatoryjnych 
oraz aktywizację lokalnego _ 
rynku pracy - mówi Ry- 
szard Pielaszkiewicz, prze- 
wodniczący Rady Powiatu 

Sławieńskiego. - Przeciw- 
stawiamy się praktykom 
stosowanym przez Krajowy 

„Urząd Pracy w postaci zry- 
/ania kontraktów na reali- 
zację programów dla osób 
bezrobotnych. 

W ubiegłym roku w Po- 
wiatowym Urzędzie Pracy 
odnotowano bardzo wiele 
przypadków, kiedy to z po- 
wodu braku pieniędzy, bez- 
robotni w terminie nie 
-otrzymywali zasiłków, 

a konta były blokowane 
przez ZUS. 

Starostwo po odejściu 
Sławoja Zawady postarało 
się i w bardzo krótkim cza- 
sie stanowisko kierownika 
znowu zostało obsadzone. 

Od stycznia jest nim Józef_ 
Koprowicz. 

Wiadomo już, że fundu- 

sze przeznaczone na prze- 

Sławno. Tęsknota za organizacją 

Szlak pobitych szyb 
to stracił, a kto zyskał 

7. na sylwestrowej zaba- 
wie? Wydaje się, że naj- 
mniej powinni narzekać 
handlowcy, jednak policyj- 
ne kroniki wskazują, że są 
wśród nich pechowcy. Nie 
chodzi tylko o włamania 
i kradzieże. Kupcom z ul. 
Jedności Narodowej 
w Sławnie dali się we znaki 
wandale. 

Wśród rozochoconych 
szampanem grup powraca- 
jących z placu Kardynała 
Wyszyńskiego znaleźli się 
i tacy, którym nie było dość 
wrażeń z pokazu sztucz- 
nych ogni, nie wystarczyła 

też zabawa polegająca na 
rzucaniu W. tłum pustych 
butelek. Idąc handlową uli- 
cą Sławna zabawiali się 

  
  

w wybijanie szyb wystawo- 
wych. Zbili ich w sumie kil- 
kanaście, m.in. w kiosku 
przy Baszcie Koszalińskiej, 
w sklepie Catrin, u fryzjera | | 

i w gablotach naprzeciwko 
poczty. 

- Co z tego, że zgłoszę to 
policji, skoro to tzw. niska 
szkodliwość - mówi zrezy- 
gnowany właściciel sklepu 
przy Jedności, który stał się 
ofiarą wandali. - Przed 
świętami wstawiłem nowe 
szyby, a teraz muszę płacić | 
jeszcze raz. 

Może zabawa na placu 
i w okolicach wyglądałaby 
inaczej, gdyby była zorgani- 
zowana przez władze mia- 
sta? W Darłowie udaje się 
to co roku... 

(gam) 

W powiecie sławieńskim prężnie działają stowarzyszenia bezrobotnych, jednak od 
ich przybytku Powiatowemu Urzędowi Pracy nie ubędzie kłopotów. 

ciwdziałanie bezrobociu 
będą o wiele mniejsze niż 

w roku ubiegłym. Najciężej 
będzie z aktywnymi forma- 
mi zapobiegania bezrobo- 
ciu. Tutaj fundusze mają 
zostać okrojone o 40 pro- 
cent względem roku ubie- 
głego. W regionie sławień- 
skim, gdzie bezrobocie się- 
ga prawie 30 procent tak 

  

  
Fot. Dorota Zuszczyk 

okrojone fundusze pogłębią 

jedynie długi Powiatowego 

Urzędu Pracy. Dlatego wła- 

śnie Rada Powiatu apeluje 
do rządu RP o jak najszyb- 
sze podjęcie działań zmie- 
rzających do likwidacji bez- 
robocia, szczególnie w re- 
gionach objętych struktu- 
ralnym bezrobociem. 

(BIR) 

  

Niektórzy handlowcy stracili na sylwestrowej nocy. 
Fot. GAM 
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Kronika policyjna 

Na gorącym uczynku 
SŁAWNO. 20-letniego mieszkańca Sławna zatrzymała 
w sylwestrową noc policja. Młodzieniec podejrzany jest 

o niszczenie mienia. 

- Mężczyzna wyżywał się na samochodzie, urwał lewe 
lusterko, wgniótł drzwi - wyjaśnia nadkom. Lucjan 

Dankowski, rzecznik prasowy Komendy Powiatowej Po- 

licji w Sławnie. 
Patrol policji zatrzymał podejrzanego Pawła M. na gorą- 

cym uczynku. Młody sławnianin trafił do Policyjnej Izby 

Zatrzymań. Tam wytrzeźwiał. 
Uszkodzony Fiat Punto należy do Małgorzaty G., miesz- 

kanki Słupska. Sumę jej strat oszacowano na 1500 zł. 

£ Okradli sklep monopolowy 
DARŁOWO. Wódka i wino zginęły ze sklepu spożyw- 
czo-monopolowego w Darłowie. Złodzieje, żeby dostać 

się do środka, wybili szybę wystawową. Dokładna suma 

strat nie jest jeszcze znana. Huk wybijanej szyby zagłu- 

szyły wybuchy fajerwerków i petard. Postępowanie wy- 

jaśniające prowadzą policjanci z Darłowa. 

Złodzieje w mieszkaniu 
WARSZKOWO. Gospodarze bawili się na zabawie syl- 
westrowej, gdy w tym czasie złodzieje splądrowali ich 

mieszkanie. Zginął komputer, wideo, zestaw do odbioru 

telewizji satelitarnej, wiertarka elektryczna, złoty łań- 

cuszek, halogenowe lampy oświetleniowe. Złodzieje 

zajrzeli również do barku, zginęły stamtąd dwie butelki 

koniaku i trzy butelki wódki. Sumę strat oszacowano na 
4900 zł. Złodzieje wybili szybę w oknie. 

Pora na sklep mięsny 
DARŁOWO. W noc sylwestrową złodzieje postanowili 
zajrzeć do sklepu mięsnego. Wyważyli okno od po- 

mieszczenia biurowego. Ze sklepu ukradli wagę elek- 
tryczną, 20 kilogramów mięsa mrożonego: schab wie- 

przowy, golonkę, mięso mielone. Zginęło również 9 kg 

cukru i 170 sztuk jaj kurzych. Sumę strat oszacowano 

na 2375 zł. 

Po jajka i kury 
SŁAWNO. 40 kur niosek i 10 wytłaczanek jajek, pro- 
stownik oraz rower zginęły z kurnika przy ulicy Rolnej 

w Sławnie. Złodzieje zabrali też 800 zł. Włamywacze 
wyważyli drzwi do magazynu zbożowego, tamtędy do- 
stali się do kurnika. Sumę strat oszacowano na 1400 zł. 
Straty poniósł mieszkaniec Sławna, właściciel kurnika. 

* Opuszczony magazyn 
LEJKOWO. 60 metrów przewodu elektrycznego zginęło 
z budynku gospodarczego w Lejkowie. Przez 5 dni do 
magazynu nikt nie zaglądał. Właściciel budynku An- 
drzej S., mieszkaniec Koszalina, dopiero po przyjeździe 
do Lejkowa zorientował się, że został okradziony. Straty 
oszacowano na 1200 zł. I 

m Złodzieje pod halą | 
SŁAWNO. Do hali sportowej przy ulicy Cieszkowskiego 
w Sławnie próbowali włamać się złodzieje w nocy z po- 
niedziałku na wtorek. 
Zdaniem policji włamywacze przyszli do sali sportowej, 
żeby coś ukraść. Udało im się zniszczyć drzwi. Straty 
nie są jeszcze znane. 

        

(MM) 
REKLAMA sk   

  

  

    
  

  

  

83-334 Miechucino 
tel. 5) 684-51-21 
84-220 Strzebielino 
tel. (058) 676 24 84 

(058 676 24 85 
A - 76-241 Nowa 

po konkurencyjnej cenie zel. e) 811-34-78 
tel. 

Stacje Paliw 
z dostawą do domu 

059) 811-34-57   
 



  

  

Budżet gminy Darłowo 

Konieczny kredyt 
ge onad milion złotych pożyczki zaciągnie w tym roku 
gmina Darłowo. Planowany budżet na rok 2001 za- 

myka się deficytem 942 tys. 370 zł. W tym roku gmina po- 
radzić sobie musi ze spłatą trzech rat zaciągniętej po- 

życzki i koniecznością inwestowania, dlatego postano- 

wiono zaciągnąć kolejny kredyt. Nie wszystkim radnym 
spodobało się to, że gmina tak mało chce przeznaczyć na 
inwestycje. 

- Nie będę głosował za tym budżetem - powiedział ra- 
dy Sławomir Biliński. - Trzy lata temu na inwestycje wy- 
daliśmy ponad 28 proc. z budżetu, dwa lata temu - ponad 
19 proc. Na 2001 rok zaplanowano tylko 8 proc. i to w do- 

datku koszty pokryte będą z kredytu. Sprzedajemy mie- 

nie i to konsumujemy. Duża część majątku gminnego jest 
sprzedawana, a nic nie jest odtwarzane. 

Przeciwko budżetowi głosował również radny Zdzi- 
sław Dywan. 

- Do 2003 roku mamy wydać na kanalizację gminy 5 
mln zł, nowe śmietnisko ma nas kosztować 16 mln zł, na- 
kłady te musimy zrealizować do 2005 roku - mówi Z. Dy- 
wan. 

  

Tymczasem w budżecie na ten rok zaplanowano prze- : 
znaczyć na gospodarkę komunalną i ochronę środowi- 
ska 821 tys zł. W tym na kanalizację gminy przewidziano 
300 tys. zł, natomiast na budowę wysypiska w Porzeczu - 
50 tys. zł. 

W sumie przeciwko budżetowi opowiedziało się 6 
radnych. 

(MM) 

  

  

  
WI   Zródło: Urząd Gminy w Darłowie, grudzień 2000 r. 
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Budżety 
Budżet powiatu sławieńskiego na 2001 rok 

Wielki kompromis 
- Będziemy głosowali za 
przyszłorocznym budże- 
tem, jeżeli Rada Powiatu 
znajdzie 150 tys. złotych 
na utrzymanie Zespołu 
Opieki Zdrowotnej 
w Darłowie - stwierdził 
radny opozycyjny Arka- 
diusz Klimowicz. Koali- 
cja przystała na układ 
i budżet na rok 2001 zo- 
stał przyjęty jednogło- 
śnie przez wszystkich 
radnych. 

_„Najwięcej, bo ponad 
9 mln złotych przeznaczone 
zostanie na oświatę i wy- 
chowanie. Subwencja na 
oświatę przekazana przez 
rząd wynosi tylko 1,3 pro- 
centa, co stanowi 184 tys. 
złotych. Jest to o wiele za 
mało. 

- Zmiany wynagrodzenia 
nauczycieli w 2000 roku 
spowodowały bardzo duże 
skutki finansowe, które 
znalazły odzwierciedlenie 
w nowym budżecie - mówi 
Ryszard Pielaszkiewicz, 

przewodniczący Rady Po- 
wiatu Sławieńskiego. - Je- 
żeli ograniczymy wydatki 
do 77 proc. względem roku 
2000, to braki środków fi- 
nansowych zamkną się na 
sumie około 3 mln złotych. 

Wydatki Komendy Po-. 
wiatowej Policji w Sławnie 
będą większe o 2,3 proc. niż 
przewidywane w roku 2000. 
O 8,7 proc. zwiększą się wy- 
datki na Straż Pożarną. De- 

  

REKLAMA 

  

  

UC TAC 

  
ficyt wyniesie 577 tys. zło- 
tych. - 

Aż o 21,6 procent zwięk- 
szą się natomiast wydatki 
na powiatową administra- 
cję i będą wynosiły 3 mln 
112 tys. 667 złotych 

- Wydatki na wynagro- 
dzenia zwiększą się z tytułu 
zatrudnienia pracownika 
do spraw kontroli jedno- 
stek budżetowych, ponadto 
aż 6 osób nabędzie upraw- 

2 w Sławi 

nienia do nagrody jubile- 
uszowej - tłumaczy Ryszard 
Pielaszkiewcz. 

W ramach zakupów in- 
westycyjnych, których kwo- 
ta w tym roku wyniesie 97 
tys. złotych, starostwo pla- 
nuje zakup samochodu 
osobowego oraz dwóch ze- 
stawów komputerowych 
wraz Zz oprogramowaniem 
(dla Wydziału Budownictwa 
i Komunikacji). Ewentualna 

Jk 

rezerwa przeznaczona zo- 
stanie na zakup programów 
użytkowych dla poszcze- 
gólnych działów. 

  
- Mamy tylko jednego, 9- | 

letniego Poloneza, który już 
dawno powinien być wyzło- 
mowany, a samochód służ- 
bowy jest w starostwie nie- 
odzowny - stwierdza Hen- 
ryk Lompert, starosta sła- 
wieński. 

  
| 

    

  

  

INTERVAPO 
80-761 Gdańsk, ul. Reduta Żbik 5, 

| PROPO TENNESSEE 

tel./fax 305 71 66-+69   
  

REWELACYJNE CENY 
DÓW" SPOTĘGOWAŁY MA 
TYZM OFERTY PEUGEOT. 
Peugeot 

Peugeot 

Peugeot 

Peugeot 

— od 35.990 zł*”, Peugeot Partner | 

(2-miejsc.) - od 30.990 zł**, 

Peugeot 

Śpiesz do salonu — liczba aut stięych 

promocją jest ograniczona! | o: 

* dotyczy roku produkcji 2000 * I 

     

   
Boxer — od 49.990 zł**. 
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Budżet miasta Sławna 

W nowy 
z deficyt 
Tegoroczny budżet 
miasta Sławna będzie 
deficytowy. Suma defi- 
cytu wyniesie 2 mln 700 
tys. zł. Niedobór ten ma 
być pokryty z pożyczki 

Wojewódzkiego Fundu- 
szu Ochrony Środowi- 
ska i Gospodarki Wod- 
nej, a także z nadwyżki 
budżetowej z lat po- 
przednich. 

ysawiece, bo aż 6,5 mln 

otych przeznaczone zo- 
stanie na oświatę i wycho- 
wanie. Jednak prawie jedna 
piąta tej sumy wydana zo- 
stanie na wynagrodzenia 

dla nauczycieli zgodnie 
z nową kartą nauczyciela. 

W nowym budżecie du- 
żo pieniędzy otrzymała 
opieka społeczna. Rada 
Miasta na dodatki miesz- 
kaniowe przeznaczyła aż 
1 mln 123 tys. zł. Prawie 
800 tys. złotych przezna- 

czone zostanie na zasiłki 
i pomoc W naturze oraz 
składki na ubezpieczenia 
społeczne i zdrowotne. 

Rada przewiduje dochody 
z tytułu opłat za wydawanie 
zezwoleń na sprzedaż alko- 

lu w wysokości 121 tys. 
otych. Suma ta w całości 

przeznaczona zostanie na 
zadania z zakresu profilak- 
tyki i rozwiązywania proble- 
mów alkoholowych. 

| - Będziemy dalej pro- 
wadzili dwa długotermino- 

Ze 

Zródło: Urząd Miejski w Stawnie, styczeń 2001 r. 

we programy inwestycyj- 
ne. Jeden z nich to II etap 
kanalizacji sanitarnej 
w mieście, a drugi to budo- 

Budżet miasta Darłowa 

Górą inwestycje 
B udową ulic, przejść na 

plażę, ścieżek rowero- 
wych zajmie się Darłowo 
w tym roku. Najwięcej jed- 

nak będzie kosztowała ka- 
nalizacja. W roku budżeto- 
wym 2001 zaplanowano 
wydać na ten cel prawie 2 
mln zł. Na budowę nowego 

cmentarza komunalnego 
zaplanowano wydać 103 
tys. 606 zł. W tym roku 
w Darłowie i Darłówku po- 
wstaną nowe ulice. I tak, za- 
planowano wybudować uli- 
cę Emilii Plater (na osiedlu 
Bema), Wałową, a w Dar- 
łówku ulice: Jachtową, Bos- 
mańską, Marynarską oraz 
Grottgera i Konopnickiej, 
Pomorską i Południową. 

Ogółem na inwestycje 
zaplanowano wydać 5 mln 
759 tys. 176 zł, co stanowi 

ponad 24 proc. sumy wy- 

  

datków z budżetu. Dochody 
miasto Darłowo czerpać bę- 
dzie między innymi z dzier- 
żaw (w tym roku zaplano- 
wano uzyskać z tego tytułu 
219 tys zł). Istotne wpływy 
do budżetu będą stanowiły 
pieniądze ze sprzedaży 
mieszkań i innych lokali - 2 
mln 821 tys. zł. W tym roku 
zaplanowano sprzedać 80 
mieszkań, 4 lokale użytko- 
we (m.in. piekarnia ze skle- 
pem na ulicy Rzemieślni- 

czej, księgarnia przy Po- 
wstańców Warszawskich). 
Ponadto postanowiono 
sprzedać 42 działki. Na 2 
mln 685 tys. 306 zł zaplano- 
wano wpływy z podatku do- 
chodowego od osób fizycz- 
nych. 

Przeciwko budżetowi 
głosowało 4 radnych. 

(MM) 

wa dróg. Czas drugiego 
projektu przewidujemy na 
około 10 lat. Suma obydwu 
inwestycji wyniesie około 

    

  

  
14,5 mln złotych - mówi 
burmistrz Wojciech Lu- 
dwikowski. 

(BIR) 

  
zad Miasta w Darłowie, grudzień 2000 ? 

    
    

5 stycznia 2001 r. 

  

      

Budżet gminy Postomino 

Pożyczki - zaciąganie 
i spłacanie 

” redyt inwestycyjny i pożyczka z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska będą źródłem po- 

krycia deficytu, jaki przewidziany jest na ten rok w bu- 
dżecie gminy Postomino. Uchwała budżetowa przewidu- 

je spłatę pożyczki, m.in. z WFOŚ (60 tys. zł) oraz spłatę 
kredytu z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Pol- 
skiej (40 tys. zł). Rada upoważniła Zarząd Gminy do za- 
ciągania kredytów krótkoterminowych w wysokości nie 
wyższej niż 500 tys. zł. Najwięcej gminnych wydatków 
pochłonie oświata - ponad 46 proc. ogólnej puli wydat- 
ków. Z tego ponad 4 mln zł przeznaczono na szkoły pod- 
stawowe. Największe pieniądze (3 mln 965 tys. 562 zł) 
wpłyną do budżetu z tytułu podatku od osób prawnych, 
fizycznych oraz od innych jednostek nieposiadających 
osobowości prawnej. 

(MM) 

  

AW ZO 

  
Budżet gminy Malechowo 

Z nadwyżką 
T ylko radny Henryk Cejnuk nie głosował za przyję- 

ciem budżetu. Nie był również przeciwko, wstrzy- 
mał się od głosowania. Jego zdaniem tegoroczny plan 
budżetowy nie zapewnia rozkwitu przedsiębiorczości 
w gminie Malechowo, nie spowoduje również powstania 
nowych miejsc pracy. 

Nadwyżka budżetowa - 60 tys. zł ma być przeznaczo- 
na na spłatę pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska. Rezerwę celową przeznaczoną na 
inwestycje ustalono na 80 tys. zł. Rezerwa ogólna wyno- 
si 60 tys. zł. 

- Ciągną się za nami sprawy sądowe sprzed kilku lat, 
może się zdarzyć, że będziemy musieli komuś zapłacić - 
tłumaczy Adam Muszyński, wójt gminy Malechowo. 

Największe wpływy do budżetu będą stanowiły do- 
chody z podatków - 1 mln 506 tys. 530 zł. 

(MM) 

GMINA MALECHOWO 

  Źródło: Urzad Gminy Malechowo, qrudzier
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Wieści z sesji 

m Gmina pragnie przejąć 
GM. DARŁOWO. Od kilku miesięcy posiedzenia dar- 
łowskiej Rady Gminy zdominowane są przez sprawy 

ośrodka zdrowia w Dobiesławiu. Do przyjmującego 
tam lekarza zapisało się za mało pacjentów. Nad 

ośrodkiem zawisła groźba likwidacji. W tej sprawie na 
jedną z sesji przyjechał Andrzej Wnuk, członek Za- 
rządu Starostwa Powiatowego. Tym razem Rada Gmi- 
ny Darłowo postanowiła przejąć w użytkowanie budy- 
nek ośrodka. Obiekt jest własnością powiatu. Na 
wspólnym posiedzeniu zarządów powiatu i gminy po- 
stanowiono, że gmina przejmie ośrodek na czas do 30 
czerwca tego roku. 
- W tym czasie mają zostać przygotowane dokumenty 

do przejęcia nieruchomości - wyjaśnia Franciszek 
Kupracz, wójt gminy Darłowo. - Budynek przeznaczo- 

ny będzie na cele związane z ochroną zdrowia - za- 

pewnia wójt. 

m Skarga przedsiębiorcy 
GM. POSTOMINO. Skarga jednego z jarosławieckich 
przedsiębiorców na działalność wójta ożywiła rad- 
nych na sesji w Postominie. Wójt Andrzej Kruczkow- 
ski nie wyraził bowiem zgody, na lokalizację targowi- 

ska na terenie, który dzierżawi skarżący. 
- Skargę uważam za bezzasadną - powiedział wójt. - 
W tym miejscu nie ma możliwości urządzenia targo- 

wiska, ponieważ nie ma tam miejsca na parking. 

Sprawę rozpatrywała odpowiednia komisja rady i ta- 
ką wydała opinię. Stanowisko skarżącego poparł 
Zdzisław Sikorski, prezes Gminnej Spółdzielni, która 
jest właścicielem gruntu. 
- Brak zgody rady na inwestowanie w tym miejscu 
obniża wartość terenu - argumentował Zdzisław Si- 
korski. 
W rezultacie Zdzisław Sieradzki, przewodniczący ra- 
dy wycofał uchwałę z głosowania. 

(ALI) 

m Pieska sprawa 
DARŁOWO. Radni z Darłowa przyjęli uchwałę okre- 
ślającą wysokość stawek podatku od posiadania psów. 
Nie obyło się bez dyskusji. Zaczął radny Wojciech 

   

  

  

Kolejna tura rozmów w sławieńskim szpitalu 

Dwie stówy 
i nic więcej 

Lisowski (z lewej). 

Pielęgniarki ze sławeńskiego szpitala nie były zado- 
wolone z propozycji, jakie złożył im dyrektor, Ryszrd 

Fot. M. Majewska 

  

nitości 
  

  
Kolejna tura rozmów pomiędzy związkami zawo- 
dowymi a dyrekcją sławieńskiego szpitala spełzła 
na niczym. Strony przez 4 godziny dogadywały 
się w sprawie podwyżek. 

Morawski. 
- Za posiadanie przyjaciela musimy płacić podatek - 
dziwił radny Morawski. - Miasto pobiera opłatę w za- 
mian nic nie dając. To jest niemoralne! 

  

  

- Trzymanie psa w mieście to jest luksus - ripostował 
Eugeniusz Trzpis, przewodniczący Rady Miasta. - Nie- 
moralne jest to, że nie wszyscy płacą'za posiadanie 
swojego przyjaciela. Po psach miasto trzeba sprzątać. 
W. Morawski nie zgodził się jednak z tą argumentacją. 
- Niemoralne jest to, że płacić trzeba tylko za psa. Ko- 
ty i gołębie też brudzą - wypomniał radny. 
Przy 4 głosach przeciwnych przyjęto stawki podatku 
od posiadania psów. Za każdego czworonoga płacić 
trzeba po 25 zł. W Darłowie w ubiegłym roku zareje- 
strowanych było 998 psów. Wpływy do budżetu z tego 
podatku wynosiły ok. 20 tys. zł, 

(MM) 

REKŁAMA   

Skład Artykułów Metalowych Budowlanych 
i Narzędzi 
83-400 Kościerzyna, ul. 8 Marca 3-4 

EKONOMICZNE, EKOLOGICZNE KOTŁY; 
spalające odpady, drewno, trociny, słomę, 

   
  

Profesjonalna chemia budowlana 

FUGI ŻYWICZNE 
- DODATKI DO BETONÓW 
TECHNOLOGIA IZOLACJI ŚCIAN i TARASÓ 
POSADZKI ŻYWICZNE 
OCHRONA DREWNA 
KONSERWACJA KLINKIERU 

    

A e : 

gwazaneją tywałaści tudowks 

  

   

  

     

  

  

  

KARTEL - BYTÓW 
FABRYKA KARTONÓW OD 1997 r.       

MY KARTONÓW CAŁE GÓRY 
Z SZAREJ | HEFIEN] TEKTURY 
DOSTARCZYMY DLA KAŻDEGO 

I małego I DUŻEGO : 
GDY TWÓJ PRODUKT CENNY JEST 

TO ZAPAKUJ GO NA FEST. 
ZAMÓW KARTON I MIEJ GEST 
  

    |TEL. (059) 8223410 | z.     

- Długie i bezowocne - 
tak o środowym spotkaniu 
powiedziała Jolanta Kaź- 
mierska, przewodniczące 
jednego ze związków. 

Pracownicy szpitala 
chcieli -200-zł podwyżki od-- 
dyrekcji szpitala plus 203 zł 
obiecane przez rząd. Po do- 
kładnych wyliczeniach 

okazuje się, że „rządowe” 
203 zł to tylko 85 zł więcej 
W kieszeni pielęgniarki. 

- Nasze stanowisko 
przedstawiliśmy jasno - 
kontynuuje J. Kaźmierska. - 
Kiedy okazało się; że dyrek= 

cja nie jest w stanie dać 200 
zł podwyżki, zgodziliśmy 
się na 150 zł plus pieniądze 

ce — 

  

rządowe. W czasie przerwy 
spotkaliśmy się z załogą. 
Propozycję została zaak- 

Po powrocie do stołu ob- 
rad okazało się, że obiecane 
przez dyrekcję 150 zł to 

Postomino. Z myślą o najbiedniejszych 

U bezrobotnych praca wrze 
abawę noworoczną bę- 
dą organizowali bezro- 

botni z gminy Postomino. 
W tamtejszym biurze Sto- 
warzyszenia Obrony Praw 
Bezrobotnych zorganizo- 
wano w grudniu wigilię dla 
dzieci z rodzin bezrobot- 
nych i najbiedniejszych. 

- Wigilia odbyła się dzię- 
ki sponsorom - mówi 
Agnieszka Nowak, szefowa 
stowarzyszenia. - Serdecz- 
nie dziękuję panu Romano- 
wi Tamie z Jarosławca. Rad- 

ny Krzysztof Bugowski za-. 
opatrzył nas w rybę na wi- 
gilijny stół. Potrawy przygo- 
towywała Krystyna Owcza- 
rek z restauracji Niespo- 
dzianka. 

  

  

Władze stowarzyszenia, 
zadowolone z frekwencji na 
wigilii, postanowiły o zor- 
ganizowaniu zabawy nowo- 
rocznej. 

- Na paczki dostaliśmy 
100 zł od Zespołu Doradz- 
twa Zawodowego w Słup- 
sku - dodaje A. Nowak. - 
Pieczywo sponsoruje dla 
nas pan Borucki z Łącka. 

Na wigilii w biurze sto- 
warzyszenia gościło się po- 
nad 30 dzieci. Przyszedł 
również Zdzisław Sieradz- 
ki, przewodniczący Rady 
Gminy Postomino. Stowa- 
rzyszenie zorganizowało 
też w ubiegłym roku wyjazd 
na kolonię dla dzieci z ro- 
dzin bezrobotnych. 

(MM) bawę noworoczną. 

wszystko, na co liczyć może 
załoga szpitala. Obrady za- 
kończyły się obietnicą 200 

"zł podwyżki dla każdego za- 
trudnionego. 

(MM) 

  
Władze stowarzyszenia postanowiły zorganizować za- 

Fot. Dorota Zuszczyk    



    jk 
A 

    

CHAŁUPNIKÓW- adre- 

sowanie kopert oraz kil- 

ka innych ofert pracy, 

zarobek 2.100- 2.900 zł 

miesięcznie, informacje 

bezpłatne, wyłącznie li- 

stownie (prosimy 

o znaczki 4,80 zł). „Re- 

mus* os. Wybickiego 

29/38, 83-300 Kartuzy. 

OPIEKUNKĘ- do 1,5- 

dziecka rocznego 

(059)861-56-11, 0606- 

904-903 

  

UAE CLCH 

AA, H, 

       piątek 
5 stycznia 2001 r. 

TOWARZYSTWO- LĘBORK, mieszkanie 

ubezpieczeniowe za- 

trudni, przeszkoli, Lę- 

bork, 0606-27-25-77 

    

OPEL Vectra, 1,7 D, 

GLS, 1989 r., 12 900 zł, 

niebieski metalik, CZ, 

EW, 

(0501)78-65-18 

SZYBY samochodo- 

TZS OC 

      

CZŁUCHÓW, działka 

30 m kw., na targowi- 

sku, z projektem butiku, 

10 000 zł, tel. (059)834- 

23-71 

tel. 

72 m kw., 4-pok., I p., 

tel. (059)862-38-73 

LĘBORK, mieszkanie 

74 m kw., 4-pok., IV p., 

ładnie położone, 85 

000 zł, tel. (059)863- 

20-38, (0503)94-10-93 

LĘBORK, ul. Cisowa, 

garaż. z. kanałem, 

oświetleniem, tanio, tel. 

(058)862-40-95 po 

20.00 - 

/ 

DZIAŁKA budowlana 

1140 m kw., prąd, wo- 

da, kanalizacja, Kocza- 

ła k. Miastka, jezioro, 

las, tel. (052)37-54-61 

DZIAŁKA handlowa na 

targowisku w Człucho- 

wie, 10 000 zł, tel. 

(059)834-23-71 

. MIESZKANIE 

   

  

BYTÓW- wydzierżawię 

lokal w 

(059)822-33-89 

centrum, 

LĘBORK- centrum, 

mieszkanie 50 m kw do 

wynajęcia, (059)862- 

55-46 po 17.00 

LĘBORK- garaż 25 

m kw, ul. | Armii WP, 

(059)862-55-46 | po 

17.00 

LĘBORK- kawalerka oś 

Sportowa z telefonem 

do wynajęcia (059)862- 

39-08 

LĘBORK- 

Sportowe, garaż do wy- 

najęcia, 0603-094-511 

osiedle 

57 

m kw., na wsi zamienię 

na Słupsk, może być 

zadłużone, tel. 

(059)811-67-77 

MIESZKANIE na wsi 

zamienię na mieszka- 

nie w Słupsku, może 

tel. być zadłużone, 

(059)811-67-77 

ANTYKI- bufet, zegar 

wiszący, tel. (059)811- 

36-98 

KREDENS pokojowy, 

przedwojenny, czarny, 

800 zł, maszyny do pi- 

sania z lat 20. po 300 

zł, tel. (059)862-65-89 

PARKIET dębowy i bu- 

kowy, tanio, możliwa 

zamiana, tel. (059)811- 

36-98 

PIEC poniemiecki, ka- 

flowy, tel. (059)810-24- 
78 

  

      

  

  

POSEZONOWA 

OBNIŻKA CEN PŁASZCZY!!! 

OD 30% DO 70% 
ZAPRASZAMY 

*. Sklep Firmowy Aryton 

Chmielno - koło Kartuz 
"Tel. 684-20-22 

R-38/A/918 

PRZEDWOJENNY kre- 

dens pokojowy, ciem- 

ny, maszyny do pisania 

z lat 20., tel. (059)862- 

65-89 

  

  

KRYNICA- Górska- 

ferie zimowe- narty, 

łyżwy. Pensjonat 

„Boży Dar* centrum 

uzdrowiska- pokoje 

z łazienkami, kuch- 

nia domowa, kawiar- 

nia, parking, organi- 

zujemy zjazdy, kon- 

ferencje, tel/fax 

(018)471-22-81       

OGŁOSZENIA DROBNE W   

     

KREDYT do 30.000 

PLN bez poręczycieli, 

(059)862-87-00, 0603- 

076-045 

  

EGZAMINY 

matura, studia. 

Kursy przygotowaw- 

cze. Wykładowcy 

UG. Indeks, 

058/552-95-57 |       

    

  

PSYCHIATRA Ma- 
ciej  Zbyszkowicz, 
Sławno, 0601-616- 
319       

    

ELEKTROINSTALA- 

CJE, piorunochrony, 

badania zerowania, 

(059)844-00-16 

  

CIĘŻARY- 100 kg, ła- 

weczka, stojaki, gryf, 

500 zł, tel. (059)862- 

47-69 

  

   
  

KONTENERY ma- 

gazynowe i biuro- 

we, Chłodnicze- 

sprzedaż i serwis. 

BALTICON 

- Gdynia, Warsza- 

wa, (058)663-00- 

79, 0-605-05-13-28       
PIŁA spalinowa Hu- 

sqvarna, mało używa- 

na, tel. (059)862-10-88 

PIŁA spalinowa Hu- 

sqvarna, mało używa- 

- na, tel. 862-10-88 

SŁUPKI ogrodzeniowe, 

60, dł. 240 cm, 13 zł, 

80, dł. 230 cm, 19 zł, 

80, dł. 210 cm, 18 zł, 

tel. (0601)84-52-78 

  

  

KREDYT DO 
30.000, 0502-96-41- 
4:       

. Gdańsk, Targ Drzewny 9/11, tel. (058) 300-32-60, fax 300-32-66; 
Gdynia, ul. Starowiejska 17/6, tel. (058) 661-43-14, 620-78-40, fax 661-43-06; 

Elbląg, ul. Rybacka 35, tel. (055) 236-52-33, fax 236-50-37; 
* Słupsk, ul. Filmowa 36, tel. (059) 840-32-40, fax 842-26-80; 

      

ATRAKCYJNĄ, wrażli- 

wą, opiekuńczą, uczu- 

ciową, wierną z tempe- 

ramentem.. otwartą 

emocjonalnie panią, 

zdrową, pozna czter- 

dziestolatek. Oferty BO 

Słupsk, Filmowa 3 D, nr 

11666006 

» 

       OGŁASZAJ SIĘ 
W.DZIENN/KU 
BAŁTYCKIM”     

     Biura Reklamy 

  

  

treść:     

ogłaszaj się! 
   

      

Biura Reklamy 
Gdańsk, Targ Drzewny 9/11, tel. (058) 300-32-60, tax 300-32-66; 

ul. Starowiejska 17/6, tel. (058) 661-43-14, 620-78-40, tax 661-43-06; 
z Elbląg, ul. Rybacka 35, tel. (055) 236-52-33, fax 236-52-37; 

Słupsk, ul. Filmowa 3d, tel. (059) 840-32-40, fax 842-26-80; 

ogłaszaj się! 
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= kupon dla osoby fizycznej 
uprawniający do jednego bezpłatnego ogłoszenia 
PROSZĘ WYPEŁNIĆ DRUKOWANYMI LITERAMI I ROBIĆ ODSTĘPY MIĘDZY WYRAZAMI 
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- ZOSTAW KUPON 

JURZE OGŁOSZE 

  

  
 



  

  

W skrócie 

m Gimnazjada 
  

      

   

    
Zwycięska drużyna . 
siatkarek ze sławień- 
skiego gimnazjum. 

Fot. Andrzej Lauren 

Dziewczęta sławieńskie- 
go gimnazjum wywalczy- 
ły pierwsze miejsce 

w rozgrywkach piłki siat- 

kowej w ramach powia- 

towej Gimnazjady. W me- 

czu finałowym rozegra- 
nym w hali Ośrodka 1 Rekreacji pokonały one zespół 

z Wrześnicy 2:0 (25:16), (25:6). Na przełomie lutego 
i marca 2001 roku dziewczęta ze sławieńskiego gimna- 

zjum będą reprezentowały nasz powiat w rozgrywkach 

regionalnych, a ich przeciwniczkami będą zespoły Bia- 

łogardu, Koszalina i Świdwina. 

Plebiscyt „Dziennika” 
Dzisiaj drukujemy ósmy kupon, kc, 

na którym głosować można na sk 
najlepszego sportowca powiatu ź 
sławieńskiego w 2000 roku. pzienk is 
Ostatni wydrukujemy 12 stycznia Balty 
2001 roku. Kupony można nadsy- w X 

: : Aszn pó 
łać do 25 stycznia 2001 roku, pod SZA 
adresem „Dziennik Sławieński” ul, 
Basztowa 3, 76-100 Sławno. Przedstawiamy ostateczną li- 
stę sportowców ubiegających się o tytuł najlepszego 

sportowa powiatu sławieńskiego. » 

Kamila Andrzejewska - lekkoatletyka, Anna Chylewska 
- warcaby stupolowe, Sylwia Dęga - warcaby stupolowe, 
Katarzyna Fliszkiewicz - kolarstwo, Dariusz Gałkowski 

s” "lekkoatletyka, Anna Iwańska - karate, Bogdan Ka- 
« sprzyk - karate, Tomasz Kowalski - siatkówka, Tomasz 
Kukowski - żeglarstwo modeli zdalnie sterowanych, 
Paulina Lorent - kolarstwo, Karolina Raby - kolarstwo, 
Anna Skawińska - kolarstwo, Emilia Skawińska - kolar- 
stwo, Agnieszka Smorowska - kolarstwo. 

Spreń | : a: 

Opiekunem i trenerem zespołu 

  

(LA) 

  

mym m8 | 
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Rozegrano ostatnie 

spotkania pierwszej 

rundy w sławieńskiej 

amatorskiej lidze piłki 
nożnej. 

W grupie A nadal nie 

wiedzie się zespołowi Le- 

cha, który przegrał dwa 
ostatnie mecze. W pierw- 

szym z nich uległ niespo- 

dziewanie zespołowi Janie- 

wic 2:5, a w drugim przegrał 

z faworytem tej grupy dru- 
żyną Rzeźników 1:3. Nato- 
miast w grupie B bardzo 
dobrze spisała się ekipa 

Osiedla, która w ostatnim 
pojedynku odniosła rekor- 

dowe zwycięstwo wygrywa- 
jąc z Kornikami 25:2. Cie- 

kawostką tego spotkania 

był występ w drużynie 

Osiedla bramkarza I-ligo- 
wego Zagłębia Lubin Ro- 

berta Mioduszewskiego, 

który tym razem wystąpił 
w ataku i popisał się zdoby- 

ciem 6 bramek. Świetny 
mecz rozegrał również 
Marcin Skok, zdobywca 8 

goli. W innych spotkaniach 

padły następujące rezulta- 

ty. 

Piłka ręczna 

W ramach Licealiady 
Paweł Ambroziak. Trenerką 
drużyny LO jest Grażyna 

Ludwikowska a zespół ZSA 
prowadził Roman Bujko. 

s eszcze przed świętami 
ś rozegrane zostały finało- 
we mecze, piłki ręcznej 

dziewcząt i chłopców o mi- 
strzostwo powiatu szkół po- 
nadpodstawowych w ra- 
mach Licealiady. Pierwsze 

miejsce wywalczyły niespo- 

dziewanie dziewczęta Li- 

ceum Ogólnokształcącego, 
które po niezwykle wyrów- 

nanym i emocjonującym 

meczu pokonały faworyzo- 

wany zespół Zasadniczej 
Szkoły Agrotechnicznej 
17:14. W zwycięskim zespole 
na wyróżnienie zasługują 

Ola Kopowska, Kamila Rau- 
er, Anna Falkowska i bram- 

karka Urszula Stępień, nato- 
miast wśród pokonanych 

najlepiej zaprezentowała się 

Joanna Liśkiewicz. 

Wśród chłopców zwycię- 
żyli zdecydowanie zawodni- 
cy ZSA wygrywając ze swo- 
imi przeciwnikami z LO 
27:14. W drużynie ZSA naj- 
lepszymi zawodnikami byli 

Marcin Taraska i Dawid Le- 

wandowski, a w drużynie LO 

  

Sport 
| Amatorskie ligi 

Piłka nożna 
na półmetk 
  

   

   

  

Drużyna Absolwentów. Stoją od lewej: Krzysztof Wruszczak, Krzysztof Kozar, Karol 
Skoczeń, Jarosław Dura i Dariusz Korotusz. U dołu: Bartłomiej Noga, Paweł Koziof, 
Arkadiusz Walczak, Mateusz Woźniak i Przemysław Fita. Fot: Andrzej Lauren 

    

4:1 4, Premium "gz 15; 3728     

      

        

10 34:36 6. 10,5 ł Tabela po | rundzie 
rozgrywek 

    

   

      

   

    
8. Baku Baku 8:3 

    

    
  

A oto tabela strzelców po 

I kolejce rozgrywek: 

10,5 - Prima 8:2 

Tabela po I rundzie 
rozgrywek 

   

   

  

  

  

A 

Zwycięska drużyna LO. 

  

Fot. Andrzej Lauren 

  
REKLAMA 

AN SKOK im. Św. Jana z Kęt 

Lębork, ul. Basztowa 8 Człuchów, ul. Długosza 31 | 
tel. 862-17-05 tel. 834-23-10 EH | 

U 7/AGA! PROMOCJA LOKAT! cus” 
: ryb” 

Lokaty terminowe: JV 
o stałym oprocentowaniu 

3 m-ce 18,50% 9 m-cy 19,50% 
6 m-cy 19,00% 12 m-cy 19,80% 

Przy wpłacie powyżej 100 000 zł możliwa negocjacja wyższego oprocentowania 

   


